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I l«escola la Benaula?

MñNICA CIURANA RIBAS. Caldes de Malavella.

El mat� del dia 8 de novembre he tingut el ÇplaerÈ de saber a trav�s de la premsa que l«escola La Benaula de

Caldes de Malavella, f inalment no es construir� i que, per tant, continuar� uns mesos m�s, o anys, en barracons.

Quan parlo de plaer, ho dic en el sentit que f inalment en algun lloc s«ha donat la informaci� necess�ria per tal de

paralitzar tota la ilálusi� en la nova escola, que tant l«escola mateixa com els pares dels nens que en fan �s,

l«AMPA del centre, els alumnes, i alguns �rgans municipals, manten�em a hores d«ara, tot i els continus canvis

d«actuaci� i promeses no compler tes. Ha estat un ÇplaerÈ assabentar-me de la not�cia a trav�s del diari, ja que

en cap moment els nostres pol�tics, ja informats, han transm�s aquesta informaci� als pares afectats. I ha estat

un ÇplaerÈ, perqu� a par tir d«avui, puc recordar-me que mai he de creure, ref iar-me de cap promesa,

informaci�... provinent de la majoria dels pol�tics d«aquest pa�s.

Juntament amb aquesta sensaci� de ÇplaerÈ pel fet que alg� em doni la no esperada not�cia, he tingut tamb� una

gran desilálusi�, r�bia, impot�ncia... pensant en el meu f ill, tots els seus companys d«escola, equip educatiu, i en

tota la llarga hist�ria que hem anat vivint sobre la construcci� de la nova escola.

El meu f ill va comen�ar P3 l«any 2010, i en aquells moments el centre ja havia passat quatre anys en barracons, i

a l«espera que en un any es constru�s. Durant tots aquests anys tot han estat promeses, promeses de propera

construcci�, conf irmaci� de par tida pressupostada, declaracions, licitacions, m�s declaracions i m�s

promeses... f ins que a l«octubre d«aquest any (�ltima data conf irmada pels senyors d«Ensenyament), tots hem

vist que en el terreny on s«havia de construir no hi havia ni una sola m�quina, ni una sola eina, ni un sol operari... I

avui ens diuen que �s perqu� no hi ha diners... I avui tot just els responsables s«han adonat que no hi ha diners

per construir-la?

�s curi�s, per� tot i la situaci� econ�mica actual, sabem que s� que hi ha algun diner, per� tamb� hi ha prioritats,

i pol�ticament les prioritats i interessos manen per sobre del fet que uns nens hagin de passar el dia dins un

barrac�, hagin de dinar dins un barrac�, hagin de fer espor t dins un barrac�, hagin de llegir llibres dins un barrac�,

hagin de fer m�sica dins d«un barrac�, hagin de passar fred i calor per culpa d«un barrac�, hagin d«anulálar

estones de pati i activitats per culpa d«un pati de barrac� i no de centre escolar com D�u mana... i hagin d«estar

preguntant als pares i mestres quin dia podran tenir una escola nova... Per� resulta que tot aix� �s molt menys

impor tant que tenir aeropor ts per totes bandes, quatre carrils a l«Eix Transversal, quatre sor tides d«autopista

amb un munt de carrils a la zona de Girona, nous i costosos edif icis p�blics, trens AVE def icitaris, viatges

institucionals promocionant el pa�s, grans campanyes electorals... etc. etc.

De totes maneres encara em queda una molt petita esperan�a que en algun moment alg� rectif iqui, o compleixi

el que ha prom�s durant tants anys, i potser el meu segon f ill s� que podr� gaudir de l«escola La Benaula com cal.

I no nom�s pel que representaria per als alumnes, fam�lies, sin� tamb� pel gran equip educatiu que en forma

par t, com per tots els que han lluitat perqu� es construeixi, ja que realment s«ho mereixen!

Dal� com

a problema

Jordi Pausas. Par�s.

La retrospectiva dedicada a Salvador Dal� que s«acaba d«inaugurar al Centre Pompidou de Par�s promet una allau

de p�blic com l«aconseguida en la temporada 1979-80, que ha estat f ins ara l«exposici� m�sÊvisitada del

museu d«ar t contemporani parisenc des de la seva ober tura.

L«actual exposici� viatjar� l«any vinent al Reina Sof�a de Madrid, per� no al Macba de Barcelona... L«inefable

Bar tomeu Mar�, director del Museu d«Ar t Contemporani (Macba) va declarar el febrer del 2011 que el gran absent

d«aquest museu, Salvador Dal�, Çuna f igura emblem�tica i profundament problem�ticaÈ hi seria incorporat



l«any 2012... �s evident que Dal�, tot i la fama i el reconeixement que ha aconseguit internacionalment, es far�

entrar al MACBA de puntetes i per la por ta falsa, ja que les ar ts f iguratives contempor�nies of icialment no

existeixen en el ÇdiscursÈ d«aquest museu Ðque en subst�ncia �s un museu d«ar ts decorativesÐ, en el qual

�nicament han trobat cabuda els dissenyadors i graf istes adscrits als postulats dels esoterismes abstractes,

per� en el qual estan vetats els pintors f iguratius de la contemporane�tat. I �s que les ar ts pict�riques

pr�piament dites estan of icialment marginades, silenciades i tingudes per Çprofundament problem�tiquesÈ.

El desgavell de la Çpol�tica culturalÈ de Catalunya �s dels que fan �poca.

Aclariment de Fires

M. Carme Ribas i Mora. Presidenta dels Amics dels Gegants de Girona.

S«han acabat les f ires, i malgrat la crisi Girona s«ha ompler t de gent. Mitjan�ant aquest espai m«agradaria que

l«Ajuntament em fes un aclariment d«un fet que em pregunten a mi i no s� contestar.

El diumenge 4 es por ta a terme la tradicional trobada gegantera, que fa anys que aplega molta gent. Diuen que

hi van par ticipar uns seixanta gegants plantats al parc del Migdia per despr�s, en cercavila, arribar a Salvador

Espriu.

La pregunta �s, si v�nen gegants d«arreu de Catalunya a Girona, per qu� la parella de gegants, r�plica dels

antics, que es va fer l«any 1993 amb l«ajut dels gironins a iniciativa dels Amics dels Gegants de Girona, m�s

lleugers de pes per poder par ticipar a totes les festes, no par ticipen a la cercavila i es deixen aparcats al

mercat? Els acompanyaven en Geri� i El Beatus, aquests no s� la f inalitat que tenen, per� en Felix i l«Angels son

per desf ilar, per aix� es varen fer, els que no poden s�n els originals, que haurien de ser al Museu i no hi s�n, els

han tret. Quan no hi havia gegants ÇmarginatsÈ sor tien tots amb l«ajuda de qui fes falta per� mai es va quedar

cap gegant sense sor tir ni per Fires ni per Corpus. En sor tien vuit, tota la fam�lia gegantera acompanyats pels

capgrossos recuperats l«any 1993. No entenc com l«Ajuntament fa aquest lleig als gegants que representen els

Gegants antics de la ciutat amb tanta historia al darrere, veure«ls all� plantats sols fa pena, �s com si

estiguessin castigats.

Aix� es el que m«agradaria que m«aclarissin. Tamb� vull contestar una pregunta del senyor Vilamitjana, que va

fer al seu ar ticle del 18 de novembre en aquest diari. A Girona tenim gegants of icials i gegants desterrats (i

pregunta on s�n en Cugat, la Musa, el bomber Narc�s i la Maria? Doncs b�, Jordi, jo si contesto i espero que alg�

em contesti a mi, aquests gegants que per tanyen als Amics dels Gegants de Girona per� s�n de Girona com els

altres s�n els marginats com molt b� dius tu, estaven exposats al Consell Comarcal del Giron�s, als baixos de la

casa on va n�ixer Xavier Cugat, situada on ara �s el carrer del Sac. Per trasllat del Consell ens els varen fer

treure i la Diputaci� deia que tornarien all�, per� sembla que Girona cada dia �s m�s petita i no tenen lloc, i es

troben en un traster tapats i desmuntats, una vergonya.

Gr�cies, Jordi, per recordar-te d«ells.
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